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Day BKF Lunch Dinner Hotels or Similar

1 - - 

2  Sushi + Sashimi Set ✓ Daiwa Roynet Hotel Wakayama

3 Hotel Shabu-shabu buffet Japanese Kaiseki 
Toba Seaside Hotel

(Japanese Style Room)

4 Hotel Fried Oyster Meal ✓ Kyoto Tokyu Hotel

5 Hotel Soba + Tempura Set ✓

Righa Royal Hotel Osaka6 Hotel -
All you can eat 

Yakiniku

7 Hotel - -

8 Hotel -  -

1 Singapore  Osaka

Depart for Osaka from S’pore Changi International Airport.

2  Wakayama Castle/ Kuroshio Fish Market/ Yuasa Soy Sauce Factory Tour

Start your day at Wakayama Castle which is one of Japan's "Three Great Coalition Flatland Mountain Castles". Head to the Kuroshio Fish Market which 
offers a wide variety of fresh seafood. It’s a great place to try local delicacies. Travel to Yuasa Town to visit the Yuasa Soy Sauce Factory. Join a guided tour to 
learn about the history and production of soy sauce, and enjoy a tasting session. 

3 Nara Park/ Todaji Temple/ Mikimoto Pearl Island (included AMA performance)

Start your day at Nara Park. Spend time feeding and photographing the friendly “Arigato” deer. Walk to Todai-ji Temple, appreciating the immense Buddha 
statue and the architectural marvel of the wooden structure. Head to Toba City, upon arrival, visit Mikimoto Pearl Island - Pearl Museum to understand the 
history and process of pearl cultivation. Attend the ama divers' performance, witnessing their traditional diving techniques.

4 Ise Grand Shrine/ Okege Yokocho Street/ Igaryu Ninja Museum

Start your day with a visit to the Ise Grand Shrine. After that head to Okage Yokocho Street, spend time browsing the shops, sampling more local treats, and 
soaking in the Edo-period atmosphere. Head to Iga City to visit the Iga-ryu Ninja Museum. Explore the museum, participate in hands-on activities, and watch 
the live ninja show.

5 Kinkakuji Temple/ Arashiyama/ Togetsu Bridge/ Bamboo Grove/ Toroko Train Riding Experience

Start your day early at Kinkaku-ji Temple. Spend time exploring the golden pavilion and the beautiful garden. Head to Arashiyama, walk along Togetsu 
Bridge, Bamboo Grove and take in the scenic views. Head to Saga Toroko Station and board the Toroko Train for a scenic ride through the Hozu Gorge. 

6 Osaka Castle Park/ Nissin Cup Noodle DIY experience/ Shinsaibashi/ Dotonbori

Start your day at Osaka Castle Park. Explore the castle museum and enjoy the view with leisurely walk around the park. Head to Ikeda City to visit the Nissin 
Cup Noodle Museum. Participate in the Nissin Cup Noodles Factory experience and enjoy the interactive exhibits. Travel back to central Osaka and explore 
Shinsaibashi and Dotonbori. Spend time shopping and enjoying the various dining options. Take in the lively atmosphere and perhaps relax at a café.

7 Osaka Free & Easy

 By balancing cultural exploration, shopping, dining, and leisure activities, you can make the most of your free time in Osaka.

8 Osaka  Singapore

Transfer to the airport for your flight back to Singapore
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Note：
1.During major international or local festive events, accommodation may not be 
arranged as stated as above. 
2.Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change 
without prior notice. 
3.Bonus tour will be not replaced nor refunded. 
4.All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running 
full, an equivalent standard hotel will be served as replacement. 
5.In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the 
Chinese version shall prevail. 
6.Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability. 
7.Tour is fully conducted in Mandarin. 

(WAKAYAMA. NARA. MIE. KYOTO. OSAKA)

Yuasa Soy Sauce Factory 
Tour

Pearl Island Ama 
Performance

Igaryu Ninja Museum
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8天6晚关西魅力之旅
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天数 早餐 午餐 晚餐 酒店住宿或同级

1 - - 

2 
寿司 + 

生鱼片套餐
✓ 和歌山大和鲁内酒店

3 酒店内 涮涮锅 日本怀石料理
鸟羽海滨酒店

(日本和室)

4 酒店内 炸牡蛎餐 ✓ 京都东急酒店

5 酒店内
荞麦面+

天妇罗套餐
✓

大阪丽嘉皇家酒店
6 酒店内 - 日式烤肉自助餐

7 酒店内 - -

8 酒店内 -  -

1 新加坡  大阪
从新加坡樟宜国际机场出发前往大阪.

2 和歌山城/ 黑潮市场/ 汤浅酱油厂参观
从和歌山城开始你的一天，它是日本‘三大平山城’之一。接着前往黑潮市场，这里提供各种新鲜海鲜，是尝试当地美食的好地方。然后前往汤
浅町，参观汤浅酱油厂。参加一个导览游，了解酱油的历史和生产过程，并享受品尝环节。

3 奈良鹿公园/ 东大寺/ 御木本真珠島（包括阿妈表演）
鹿公园以友好的鹿而闻名。这些鹿被认为是神圣的，可以自由漫游在公园中。您可以喂养并与它们互动（喂养是自费的）。东大寺是日本最著名和
具有历史意义的寺庙之一，是联合国教科文组织世界遗产地。前往鸟羽市，抵达后参观御木本真珠島——珍珠博物馆，了解珍珠养殖的历史和过
程。参加阿妈潜水员的表演，观看他们的传统潜水技术。

4 伊势神宫/ 御幸横丁/ 伊贺流忍者博物馆
从参观伊势神宫开始你的一天。之后前往御幸横丁，你可在这里逛逛商店，品尝当地美食，感受江户时期的氛围。前往伊贺市参观伊贺流忍者博
物馆，探索博物馆，参与动手活动，并观看现场忍者表演。

5 金阁寺/ 岚山/ 渡月桥/ 竹林/ 岚山小火车体验
前往金阁寺，探索金色的楼阁和美丽的花园。然后前往岚山，漫步渡月桥和竹林，欣赏美丽的风景。接着前往嵯峨岚山站，登上岚山小火车，进
行一场穿越保津峡的风景之旅。

6 大阪城公园/ 日清杯面DIY体验/ 心斋桥/ 道顿堀
参观大阪城公园，悠闲地漫步在公园中并享受美景。然后前往池田市参观日清杯面博物馆，参与日清杯面工厂体验，享受互动展览。返回大阪市
中心，探索心斋桥和道顿堀。在这里你可购物并享受各种餐饮选择，感受热闹的氛围。

7 大阪自由行
 大阪是一个充满活力和多样化的城市，你可在这里计划一次愉快的大阪自由行！

8 大阪  新加坡
早餐于酒店, 自由活动过后, 集合乘车前往千岁机场, 乘搭国内客机飞往东京机场, 然后转机飞返新加坡。希望我们为您安排的行程能让您之后
留下美好的回忆。
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(和歌山. 奈良. 三重. 京都. 大阪)

备注：

1. 在国际或当地重大节日活动期间，酒店住宿可能无法照行程安排。

2. 团队如有合拼或行程顺序更改，恕不另行通知，将以当地旅行社安排

为准。

3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。

4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素，将以同等级酒店取代。

5. 中英文行程如有差异，以中文版为准。

6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。

7. 团体全程将以华语讲解。
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